
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 31 maart 2022 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: J. De Wael, voorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; R. 
Heirwegh; C. Vermeulen; D. Tielens; L. Van Dooren; G. Weyns; R. Hiel; E. Smet; A. Denert; K. 
Schelfhout; E. Debaets en W. Beeldens 
 
Verontschuldigd:   
 
 

1. Pensioenfonds 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het kaderreglement en de toetredingsovereenkomst tot OFP 
Prolocus goed. Jens De Wael wordt aangeduid als afgevaardigde voor de algemene vergadering, Wim 
Beeldens wordt aangeduid als plaatsvervanger. 
 

2. Aanstelling medewerker facility D1-D3 
 
 

3. Samenstelling Bureau Interafval 
 
Het bureau van Interafval (VVSG) moet opnieuw worden samengesteld (om de 3 jaar). In oktober 
2020 had directeur Wim Beeldens zich kandidaat gesteld voor een openstaand mandaat en werd 
daarin verkozen. Voor de nieuwe samenstelling is Wim Beeldens opnieuw kandidaat. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt de kandidatuur van Wim Beeldens goed. 
 

4. Alternatief inzameling luiers diftar 
 
Bij de invoering van diftar voor restafval wordt vastgesteld dat sommige inwoners een probleem 
hebben voor het gebruik van een container. Gezinnen die veel incontinentiemateriaal hebben als 
gevolg van de zorg voor een gezinslid met een beperking, ervaren problemen met de ruimte voor een 
container, het volume van de containers of het transporteren van de volle containers. Dit probleem 
stelt zich overal waar diftarcontainers werden ingevoerd. Helaas zijn er weinig alternatieven. Om 
bepaalde doelgroepen toch te kunnen ontzorgen wil de raad van bestuur een systeem toelaten dat 
zakken met incontinentiemateriaal naar het recyclagepark van Melsele kan gebracht worden. De 
burgers moeten dat materiaal in speciale zakken aanleveren, de zakken worden verkocht door de 
gemeenten. Ibogem moet toelating vragen aan OVAM voor de selectieve inzameling van die luiers op 
het park van Melsele. Het tarief voor de zakken zal bepaald worden door de gemeenten met 
voorkeur voor een uniform tarief. Het systeem is niet van toepassing bij normale situaties (baby’s en 
kleine kinderen). 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het systeem van aanvaarding van zakken met luiers op het park 
van Melsele principieel goed. Er wordt navraag gedaan bij OVAM voor de aanpassing van de 
omgevingsvergunning en de gemeenten bekijken het tarief. 
 
 



 

 

 

5. Jaarverslag en jaarrekening 
 
Op basis van het jaarverslag en de jaarrekening (meegestuurd in bijlage) wordt de werking van 
Ibogem in 2021 met een presentatie toegelicht. Alle activiteiten worden overlopen. Ook in 2021 was 
corona veelal nog bepalend voor de werking van Ibogem, al dan niet met rechtstreekse gevolgen. Het 
sluiten van de kringloopwinkel, aangepaste prijzen van aan te kopen goederen, aanpassingen van de 
verwerkingsprijzen (in positieve en negatieve zin), inflatie,…alles had invloed op de werking en het 
resultaat.  
Voor de inzameling aan huis is het restafvalcijfer per inwoner voor de 3 gemeenten lager dan de 
norm. Bij Kruibeke heeft de invoer van diftar geleid tot een daling met meer dan 30%. 
Ibogem sluit het boekjaar af met een positief saldo van € 182 703,93. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het jaarverslag en de jaarrekening goed en legt deze voor aan 
de algemene vergadering van 17 mei. 
 

6. Varia 

 
 
Namens de Raad van Bestuur, 
 
 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Jens De Wael 


